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 2016אוקטובר  13 חמישי יום  
 10/2016מס' פרוטוקול ישיבת המועצה מן המניין 

 18:00שעה  2016 בספטמבר 29, תאריך חמישימיום 
 מקום הישיבה: אולם הישיבות

 
 ראש העירייה - טלאל אלקרינאוי משתתפים ה"ה: 

 סגן ומ"מ רה"ע -  חליל אלטורי   
 סגן ראש העירייה - אחמד אלנסאסרה   
 סגן ראש העירייה - ד"ר עאמר אלהוזייל   
  המשנה לרה"ע - מחמד אלקרינאוי   
  המשנה לרה"ע - רבחי אבו אלטייף   
  חבר העירייה - ג'לאל אלקרינאוי   
 חבר העירייה -  חסין אבו האני   
 חבר העירייה -  ח'דיראתיוסף    
 חבר העירייה - ד"ר מאזן אבו סיאם   
 חבר העירייה -  מחמד אלעוברה   
  חבר העירייה - עו"ד סמי סהיבאן        
  חבר העירייה -  אלטוריסמי    
 חבר העירייה - סלימאן אבו גררה   
 חבר העירייה - עטא אבו מדיע'ם   
 חבר העירייה - עודה אלעתאיקה   
  חבר העירייה -  אבו צהבאןפאיז    
     
       

 מזכיר העירייה -  עלי אבו אלחסן  סגל ה"ה:
 מ"מ גזבר העירייה -  ראיד אלקרינאוי   
 מהנדס העיר - אברהים אבו סהיבאן   
 מבקר העירייה -  עאמר אבו האני   
 קהל תושבים   

 
 ל סדר היום:ע
 

 ₪. 1,500,000ברהט בסך  לעדריםהקמת שוק בדואי  – 790אישור הגדלת תב"ר מס'  .1

 

 ₪ 450,000הקמת גני ילדים בסך  - 913 מס'  תב"ר הגדלתאישור  .2

 

 ( אלפארוק.6תיק שיווק מגרשים במתחם ) .3

 

 יחידות דיור( 873מגרשים שהם  297) 38 ,24,20, 14, 12, 11, 10, 9, 3, 2תיק שיווק מגרשים בשכונות  .4

 

אלקרינאוי, יוסף ח'דיראת( בוועדת מכרזים לבחירת גזבר העירייה  עפ"י מינוי  נציגי מועצת העיר )מוחמד  .5
 ( לפקודת העיריות.2ב )ב()169סעיף 

 

 ת הספר.יאישור מורשי חתימה בחשבון בנק לבי"ס מקיף אלתקוא, למזכיר ב .6

 

 .אישור מורשה חתימה בחשבון בנק לבי"ס מקיף אלראזי למזכיר בית הספר .7
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 ₪. 1,500,000ברהט בסך  לעדריםהקמת שוק בדואי  – 790אישור הגדלת תב"ר מס'  – 1סעיף מס' 
 
 

 :     אושרה הגדלת התב"ר פה אחד, כאשר מקור המימון משרד החקלאות ופיתוח הכפר.491החלטה מס' 
 
 

 ₪. 450,000הקמת גני ילדים בסך  – 913אישור הגדלת תב"ר מס'  – 2סעיף מס' 
 
 

 אושרה הגדלת התב"ר פה אחד, מקור המימון השתתפות העירייה. :     492החלטה מס' 
 
 

 רוקא( אלפ6תיק שיווק מגרשים במתחם ) – 3סעיף מס' 
 

 טלאל אלקרינאוי:
 יחידות דיור, 1355 -רוק בדרום רהט, התיק מתייחס לא( אלפ6הגענו לשלב מתקדם בעניין שיווק מגרשים במתחם )

 .23 מגרש מגורים ג' .מגרש מגורים ב' 184 .מגורים א' מגרש 434
 

₪ מיליון  160השיח היום סביב עלות המגרש, לפי תיק השיווק הראשוני כפי שהגיעו אליו המתכננים והמהנדסים, 
 ראשוניתועל פי העלויות מיליון עלות פיתוח המתחם,  200 -סה"כ כתשתיות על, ₪ מיליון  40תשתיות צמודות, 

 .מגרשיםל
 

  ראשונים לפי תיק שווקאומדנים : 
 מ"ר. 400זכיות בניה  ₪ אלף  260 מ"ר 500 יח"ד 1מגרש 
 מ"ר. 630זכויות בנייה  ₪ אלף  370 מ"ר 700 יח"ד 2מגרש 
 מ"ר. 1380זכויות בניה  ₪.אלף  708 מ"ר 1169 יח"ד  4מגרש 
 מ"ר. 1425זכויות בניה  ₪.אלף  720 מ"ר 1174 יח"ד 6מגרש 
 מ"ר. 1900זכויות בניה  ₪.אלף  890 מ"ר 1359 יח"ד 8מגרש 
 מ"ר. 2375זכויות בניה ₪ אלף  1,063 מ"ר 1553 יח"ד 10מגרש 
 מ"ר. 2700זכויות בניה  ₪ אלף  1,184 מ"ר 1693 יח"ד 12מגרש 
 מ"ר. 3300זכויות בניה  ₪אלף  1,435 מ"ר 2034 יח"ד 15מגרש 
 ר.מ" 3900זכויות בניה  ₪אלף  1,678 מ"ר 2348 יח"ד 18מגרש 

 
 תגובתי, אלה מחירים יקרים ולא מקובלים עלינו, ויש להפחית, לכן בקשנו לבדוק תיק השיווק פעם נוספת.

 
 בין התשובות שקבלנו שרמת הפיתוח היא שונה ביחס למתחמים הקודמים.

 
 לאחר דין ודברים בעניין השתתפות המדינה בתשתיות על והורדת אלמנטים פיתוחים, וסבסוד שהמדינה תעמיד, 

  :נוצר מחיר כדלקמן 
 

 מ"ר 400זכויות בנייה    ₪. 225,000 -כ מ"ר  500 יח"ד 1מגרש 
 מ"ר 630זכויות בנייה    ₪. 280,000 -כ מ"ר 700 יח"ד 2מגרש 
 מ"ר 1380זכויות בנייה  .50%סבסוד  ₪.  354,000 -כ מ"ר 1169 יח"ד 4מגרש 
 מ"ר 1425זכויות בנייה  .50%סבסוד  ₪.  360,000 -כ מ"ר 1174 יח"ד  6מגרש 
 מ"ר 1900זכויות בנייה  .50%סבסוד  ₪. 445,000 -כ מ"ר 1359 יח"ד 8מגרש 
 מ"ר 2375זכויות בנייה  .50%סבסוד  ₪. 530,000 -כ מ"ר 1553 יח"ד 10מגרש 
 מ"ר 2700זכויות בנייה  .50%סבסוד  ₪. 590,000 -כ מ"ר 1693 יח"ד 12מגרש 
 מ"ר 3300זכויות בנייה  .50%סבסוד  ₪.  717,000  -כ מ"ר 2034 יח"ד 15מגרש 
 מ"ר 3900זכויות בנייה  .50%סבסוד  ₪. 839,000 -כ מ"ר 2348 יח"ד 18מגרש 

 
 עם כל הגורמים להוזלת המחירים.ובכל זאת אני לא מסכים למחירים כאלה וממשיך בדיונים 

 .הערה: נתונים ראשוניים לקוחים מתוך תיק השיווק, תמצתי לצורך אינפורמציה כללית 
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 עו"ד סמי סהיבאן:
 ?2, יותר מהשיווק הקודם של דרום רהט, אך מחיר הקרקע עלה פי 20% -עלות הפיתוח כ

 
 טלאל אלקרינאוי:

מביא לידיעת חברי המועצה, וזה התוצאה של עבודת מתכננים  זה העלויות כפי שמופיע בתיק השיווק, והנני
בשיעור  יח"ד ומעלה 4ו אין עליו סבסוד, הסבסוד על דומהנדסים. המגרשים היחידים אין עליהם סבסוד, וגם ה

50%. 
 

 עו"ד סמי סהיבאן:
 יחידים בשיווק הראשון היה סבסוד. חד  על מגרשים

 
 טלאל אלקרינאוי:

 הרחבת דרום רהט.₪ מיליון  83 -החלטת ראש הממשלה אריק שרון ז"ל, לסבסד בהסבסוד היה כתוצאה מ
 

 באן:יעו"ד סמי סה
 .60% -ערך הסבסוד היה כ

 
 טלאל אלקרינאוי:

 ל הבנייה הרוויה.עשאין סבסוד על החד והדו, הסבסוד  בהחלטת ממשלה, אבל היום
 

 עטא אבו מדיע'ם:
 קרקע. תהמדינה רוצה לעודד בנייה רוויה, ולא תומכת בבנייה צמודו ,המגמה

 
 טלאל אלקרינאוי:

 , המחיר לא משתנה.2007, 2006מי ששלם בשנת 
 

 יוסף ח'דיראת:
 אישית פגשתי אנשי הרשות לשיווק המגרשים אמר לי בפירוש אין סבסוד.

 
 טלאל אלקרינאוי:

 לא מוסיף שקל אחד. 2007, 2006אחד ששלם עפ"י האינפורמציה והמידע שהגיע אליי, כל 
 

 ח'ליל אלטורי:
 או לזה ששלם המקדמה? 100%האם זה נוגע למי ששלם 

 
 טלאל אלקרינאוי:

 .זאת האינפורמציה שקיבלתיאו שלם מלא  50%למי ששלם 
 יח"ד. 4סבסוד הם מעל  50%רים כעיקרון שמקבלים יהמח 

 
 ₪.אלף  450 -כ יח"ד 8 מ"ר  1500
 ₪.אלף  530 -כ יח"ד 10 מ"ר 1600

 
 ליחידה.₪ אלף  53 – 45בין שזה מחיר של 

 
 עו"ד סמי סהיבאן:

 כמה מגרשים כאלה יש? וכל יחידת דיור מולה תעודת זכאות.
 

 טלאל אלקרינאוי:
 אני ממשיך:או דו, ת שירכוש מגרש יחידי, ומי שאין לו מספיק זכאי

 ₪.אלף  780  -כ מ"ר מחיר 2500יחידות דיור  18
 

 מטרתנו להפחית המחיר כמה שניתן, זה לא קל, ונתנו לנו דוגמאות אופקים ושדרות.
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 רבחי אבו אלטייף:
 אלה עיירות פיתוח, מקבלים משכנתאות יותר מרהט.

 
 טלאל אלקרינאוי:

אחרי שנמצא כל הלחצים להפחית את מחיר עלות רכישת המגרשים, בסופו של תהליך לפעול אנחנו ממשיכים 
 התוצאה. עליעים לתושבים דמווהדיונים, 

 
 פאיז אבו צהבאן:

, נגנו על זה שהמחיר יקר, אך בכל זאת האנשים קנו, ובמיוחד אלה שיש להם כסף, ומי שאין לו מספיק 2004בשנת 
 לא רכש.

 
 עו"ד סמי סהיבאן:

 מחיר הקרקע הוא אפס, הפיתוח יקר, לכן הבנקים לא נותנים משכנתא.
 

 טלאל אלקרינאוי:
 שיח עם רשות מקרקעי ישראל תובא לידיעת התושביםתוצאות ה

 
 ( רווק.4( נשוי. )3ילדים. ) 3( נשוי עם 2ילדים פלוס. ) 3( נשוי עם 1) :זכאים למגרש

 
 עו"ד סמי סהיבאן:

 תהיה תחרות בלתי הוגנת, ומי שיש לו יקנה.
 
 

 טלאל אלקרינאוי:
 עד מתי העירייה יכולה למנוע שיווק המגרשים?

 
 צהבאן:פאיז אבו 

 האם יכולים למנוע עוד שנה, כדי לסיים הליך ההתדיינות עם המינהל?
 

 יוסף ח'דיראת:
מי שיש לו קשרים וכסף הוא ירכוש, המתחמים חולקו באופן שכל מתחם קולט מספר שכונות, יש אנשים שלמו 

שיהיה קריטריון ועדיין לא קבלו את המגרשים שלהם, יש לתת עדיפות לאלה ששלמו ולא קבלו מגרשים, צריך 
 שננהג לפיו.

 
 טלאל אלקרינאוי:

, זה תקציב סגור, יוצאים למכרזים לפיתוח ₪ מיליון  200 -שאמור לעלות כ 6אתה מדבר על פרויקט מתחם 
 בהתאם לתקציב העומד מתשלומי היזמים רוכשי המגרשים.הפרויקט 

 
 עו"ד סמי סהיבאן:

זה עשוי להיות מקור לסכסוכי משפחות, אנחנו רואים את זה, , ומי שאין לו מספיק זכאות לא יכול לרכוש מגרש
 ואפילו מתפתח לשפיכות דמים.

 
 מחמד אלקרינאוי:

 ראש העיר, הביא הנושא לידיעת חברי המועצה כאינפורמציה, מה תוצאות ניהול תיק שיווק המגרשים.
 

מן, והמינהל באיזו שלב רוצה אנחנו דורשים מסע נוסף להשגת סבסוד נוסף במחיר המגרשים, המסע הזה צורך ז
 לשווק. נכון שיש מצבים חברתיים וכלכליים, אבל לא יכולים להמשיך למנוע שיווק.

 
 ח'ליל אלטורי:

 ים ממתינים לרכישת מגרש.שהמטרה שלנו להפחית את המחיר, אך יש לציין שיש הרבה אנ
 
ים בונים בכל מקום, ונהפכו לעברייני , הייתה התנגדות לאופן השיווק, ובכל זאת רכשו מגרשים, האנש2004 -ב

 לכן עד מתי לעכב שיווק המגרשים? בנייה בלתי חוקית בעל כורחם,
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 ד"ר עאמר אלהוזייל:

אין ויכוח על רכישת מגרש מרווח ובמחיר זול ומופחת, אבל מתברר מה שמתכננת המדינה, מבצעת, קיימנו לא 
 .כדי להפחית מחיר המגרשים במתחמים ובשכונות הוותיקות תמעט ישיבו

 
,יש משפחות ושכונות שלא זכו למגרש בהרחבה הראשונה, ויש 6יש לקבוע מדיניות להפניית אוכלוסייה למתחם 

 .6לקחת בחשבון התושבים שגרים בהרחבה, ומבקשים ודורשים פתרון דיור במתחם 
 

 7500ך שנה ישווקו המתחמים האחרים צפי ובפיתוח מואץ, ותהוא לא האחרון, רהט  6לא להתייאש מתחם 
 יקבע הסטטוס התכנוני. 2017יחידות דיור בחודש אפריל 

 
 עטא אבו מדיע'ם:

 אלה אמירות בשמך בלבד, זה לא מחייב יתר החברים, כל דייר זכאי לדיור ללא העדפות אחד על אחר.
 

 חסין אבו האני:
 לא קבלה או רכשה מגרש אחד. 7מר, שכונה אני תומך בדברים שנאמרו על ידי עא

 
 עטא אבו מדיע'ם:

נו דברי לא נכון, אני לא נגד זכות אלה שכבר שלמו וממתינים למגרש, אלה אמורים להיות בעדיפות בשלא יו
 ראשונה בשיווק הראשון, הרבה אנשים ניזוקו לכן הגיע הזמן לתקן העוול.

 
 עו"ד סמי סהיבאן:

 גם ידוע. 5גם ידוע, מתחם  3מתחם ידוע מי גר שם,  2מתחם 
 

 רבחי אבו אלטייף:
בראשית, אני בעד דברי החבר עאמר, זכות ראשונה לאלה ששלמו ולא קבלו מגרש, וזו צריכה להיות הנחייה 

 .-האכלוס –לוועדת השיווק 
 

 טלאל אלקרינאוי:
 אנחנו לא וועדת אכלוס, תתייחסו לנושא העיקרי.

 
 פאיז אבו צהבאן:

 זכאים אם לא יותר שממתינים. 3000 -מעל ל
 

 ד"ר מאזן אבו סיאם:
 המכירה של המגרשים בשיווק הראשון, לא הייתה סלקטיבית...

 
 עו"ד סמי סהיבאן:

פתר מצוקת אלטורי,  3וחצי מתחם  2לפתור מצוקת שבט סהיבאן, כפי שמתחם  דנוע 6זה לא מדויק, מתחם 
 אלקרינאוי. תפתר מצוק 5ומתחם 

 
 עבור אבו סהיבאן. 6אל ומוסא אבו סהיבאן, הבטיחו בזמנו שמתחם תפנו למר טל

 
 

 , ובכך לא פתרנו את המצוקה המקורית, זה לא הוגן וצודק.6היום כולם רוצים מתחם 
 

 טלאל אלקרינאוי:
 .4שקנו במתחם  21יש תושבים משכונה 

 
 עו"ד סמי סהיבאן:

 בודדים.
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 טלאל אלקרינאוי:
 ולא לגלוש, כי עלולים לפגוע אחד באחר במילים ובדברים זה לא המקום שלהם.רו לעניין, באני מבקש שתד

 
 ד"ר מאזן אבו סיאם:

 לו היו מקיימים דיון כזה לפני השיווק הראשון, יכול להיות שהמצב שונה.
 

 וזה אין לו, כך לא בונים עיר, מי שאין לו לרכוש מגרש איך הוא מוכן לבנות בית? ,זה יש לו ,עניין
 

 אלנסאסרה:אחמד 
תבורך על זה, ראש העיר, שעושה מאמצים להפחית מחיר המגרש, אבל אין עוד ,שרון" שייתן מענק לעיר רהט כדי 

 לסבסד מחיר המגרש.
 

זה לא לכיסו של אף אחד, סבסוד מחיר המגרש, האנשים ממתינים בסבלנות, וממתינים להודעת השיווק, הם לא 
 כשו מייד, בהזדמנות הראשונה.ימתינו כדי שתאפשרו להם לרכוש הם יר

 
יש תופעה של רכישת מגרשים יד שנייה והאנשים עושים מזה נדל"ן המחיר המריא וזה גם השפיע על ההחלטות של 

 השיווק, הדחיות בשיווק יעקבו פיתוח המתחמים האחרים.
 

 אף אחד לא יקנה מגרש למי שאין לו מחיר המגרש.
 

 סלימאן אבו גררה:
אמץ להוזיל מחיר המגרש, ברהט יש מצוקת דיור והאנשים סבלנותם פוקעת . נכון שזה לא בכל נכון דרוש מאתנו מ

וקת שבטים, נועדו לפתור מצוקת שכונות צרהט, אבל יש שכונות שמצבם בלתי נסבל, המתחמים לא נועדו לפתור מ
 .29, 28, 25, 8גרים בו משכונות  2לדוגמא: מתחם 

 
 עו"ד סמי סהיבאן:

 אלטורי.אבל הרוב 
 

 סלימאן אבו גררה:
המינהל מכר מגרשים לילדים כדי שהשיטה לא תכשל, הזכאות היא חד פעמי, בסופו של דבר המינהל משווק ופותח 

 דלתו לכל אחד שירכוש, יש לפתוח רישום לכל זכאי, ולתת זכות ועדיפות לאלה שכבר שלמו.
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
 יגורו?איפו הם  העדיפות לאנשים שגרים שם.

 
 סלימאן אבו גררה:

 המינהל משווק המגרשים ולא עיריית רהט, הזכות לכל אחד זכאי למגרש.
 

 עודה אלעתאיקה:
המינהל מושך את האנשים עד לייאוש. המינהל עושה עסקות, ועל העירייה לשים לב למשחקים אלה, יש אנשים 

שהמגרשים נגמרו ושווקו בסיבוב הראשון,  זכויותיהם קופחו בגלל עסקות אלה. המינהל דחה לא מעט אנשים עד
 לכן הפעם יש לשים לב.

 
כמות לגבי ההסדרה, ותמיד דוחים סבקשר לאנשים שמתיישבים במתחמים, המינהל טרם סיים איתם את הה

מהמתיישבים לא סיימו עניינם עם המינהל עדיפות ראשונה למתיישבים  90% -כ ישיבות ולא מיישמים סיכומים.
 הזכאים האחרים.שם, ואחריהם 

 
 חסין אבו האני:

שלא זכה אף אחד מהם למגרש בהרחבה, המינהל שחק באנשים, העביר  7הנושא חשוב מאוד, אני מזכיר שכונה 
אותם לראשי משפחות, כדי לאפשר להם לרכוש מגרש עם החבילה שלהם, והאנשים דחו אותם. אפילו איימו 

 למשפחה שלהם. יש לתת לאנשים זכות ועדיפות כי נגרם להם עוול.עליהם והזהירו אותם מגרשים אלה שייכים 
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 טלאל אלקרינאוי:
 לסיכום:

 
 עניין המגורים נושא רגיש מאוד, כתוצאה ממצוקת דיור. .1

 
 וזה רק אינפורמציה ראשונית, טרם הסתיימו הדיונים להוזלת מחירים.רציתי ליידע המועצה  .2

 
 ה, זה נוגע לכל העיר.המגורים זה לא עניין קואליציה ואופוזיצי .3

 
  יחידות דיור. 7500 -כ  ,14,13, 12, 10, 9 ,8,7מתחם  רבתו  .הוא לא היחידי 6חם תמ .4

 
 ., ולתושבי רהט הזכות הראשונית לגור במתחם זהיח"ד 2000 -כ 11מתחם 

 
 .היועמ"ש של מנהל מקרקעי ישראלהכל שקוף, בכל ישיבת וועדת איכלוס, משתתף  .5

 
 באיכות פיתוח המתחמים, מול הוזלת מחיר המגרשים.אנחנו לא נפגע  .6

 
 פאיז אבו צהבאן:

 שרמת הפיתוח תהיה נמוכה.בגלל המצוקה מוכן, 
 

 טלאל אלקרינאוי:
 רוצים רמת פיתוח מכובדת, ורוצים לפתור מצוקת הדיור אצל התושבים.

 
 .38, 24,20, 14, 12, 11, 10, 9, 3, 2תיק שיווק מגרשים בשכונות  – 4סעיף מס' 

 
 טלאל אלקרינאוי:

בשכונות הוותיקות, יש מגרשים מתוכננים ומיועדים למכירה על ידי  ,החברים יהיו מעודכניםשזה לידיעה כדי 
 רשות מקרקעי ישראל.

 
 יחידות דיור מגרשים מתוכננים שכונה

2,3 67 134 
9,10 83 316 

11 7 126 
12 83 83 
14 36 72 
20 6 12 
24 11 66 
38 4 64 

 873 297 סה"כ
 

 כמעט חצי מתחם, שהם מגרשים מתוכננים ומיועדים לשיווק נמצאות בשכונות הוותיקות.
 

 עו"ד סמי סהיבאן:
 ברובם יש "מוקשים".

 
 טלאל אלקרינאוי:

 כון שחלק מהם האנשים טוענים שזה שלהם, וחלק נהפכו למגרש פסולת.נ
 

 עו"ד סמי סהיבאן:
 המינהל לא איכפת לו לשווק מגרשים שהן מקור לסכסוך.

 
 טלאל אלקרינאוי:

 אנחנו מבקשים מהמינהל להתחיל בשיווק מגרשים אלה כדי לפתור חלק ממצוקת הדיור.
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 ( 2ב)ב() 169מינוי נציגי מועצת העיר בוועדת מכרזים לבחירת גזבר העירייה עפ"י סעיף  – 5סעיף מס' 

 .לפקודת העיריות                      
 

 טלאל אלקרינאוי:
לנציגי מועצת העיר בוועדת מכרזים לבחירת גזבר מחמד אלקרינאוי, חסין אבו האני אני מציע את החברים 

)יוסף ח'דיראת(, אך הוא הודיע למזכיר העירייה שהוא לא מעוניין, ולכן הצעתי  העירייה, בהזמנה היה רשום
חבר חסין אבו האני, כנציג האופוזיציה, מחמד אלקרינאוי כי הוא הממונה על המנגנון, זו המלצת במקומו את ה

 .למועצת העירהנהלת העירייה, וייצוג 
 

 עטא אבו מדיע'ם:
, למרות שהיא הגשתי בקשה לראש העיר במסגרת הדיון בהנהלה, כי אני רואה סיעת אלנהדה ואלאכלאס קופחה

 .-שהוא רלוונטי לדיון עדיף שלא ישתתף בישיבה  מי–מרכיב חשוב בקואליציה 
 

 .ההערה: ראיד אלקרינאוי יצא מהישיב
 

אנחנו גם הינו שותפים בסיום עבודתו והדחתו של הגזבר הקודם, אנחנו רואים שסיעתנו הוצאה ממעגל המשפיעים 
פנינו  –מר מחמד אלקרינאוי  –בעירייה, ואין לנו נציג בוועדת המכרזים, והנציגים הם ראש העיר, ונציג מרשימתו 

לראש העיר ולא קבלנו תשובה חיובית, זה לא אומר יש פיצול בקואליציה, זה טבעי שאין הסכמות או יש דיעות 
 שונות.

 
אני אין לי מועמדים, ולא המלצתי על מועמד כל שהוא, אני מערער שיהיה שני חברים מרשימת ראש העיר. מאחר 

אני מציע עצמי להיות אחד מנציגי המועצה בוועדת המכרזים לבחירת העיר,  ולא קבלנו תשובה חיובית מראש
 .גזבר העירייה

 
 ואני מקווה שמועצת העיר תצביע בעד הצעתי.

 
מכון בחינה ומיון, בסופו של דבר אני  תגזבר העירייה תפקיד לא פחות ממנהל מחלקה, שהוחלט להעבירם לבדיק

רוצה אינטרס העיר בעדיפות ראשונה, ההצעה המקורית להרכב הוועדה שניים ממשפחת אלקרינאוי שנים 
ממשפחת אבו אלחסן אחד מהם עפ"י חוק לפי תפקידו שהוא מזכיר העירייה והשני חבר עירייה מוצע, הצעתי 

 לשפר הצעת ראש העיר.
 

 עו"ד סמי סהיבאן:
ואני מבקש לציית לחוק, והחוק מציין "שני חברי המועצה שיבחרו על ידה,  .אנחנו מדברים שאנחנו כפופים לחוק

אשר לפחות אחד מהם נציג סיעה שאיננה מיוצגת בוועדת ההנהלה", שתי הסיעות היחידות שלא מיוצגות בהנהלה 
שאני , ארבעת החברים הסכימו ביניהם חברי מועצת העיר 4המונות  אלופאק אלדימוקרטי, אלהודא ואלסלאםהן 

 אנוכי עו"ד סמי סהיבאן. –הנציג שלהם בוועדת המכרזים לבחירת גזבר העירייה 
 

ה החדשה של ראש העיר, שהחבר הנוסף חסין אבו האני סיעתו מיוצגת בהנהלה ע"י החבר עלכן אני רואה בהצ
 מחמד אלעוברה, זה נודף ממנו ריח של.....

 
חברים שהם מאותה משפחה של אחד המועמדים, אשר אני רוכש לו כבוד רב, ויש מועמדים  ראש העיר בחר בשני

אחרים, וחברי המועצה שיושבים מייצגים את כל העיר, למה צריך לעשות את כל הטריקים והפוליטיזציה בוועדה, 
 על מנת לבחור באנשים מסוימים, האופוזיציה מסכימה על מועמד מסוים למה שלא יהיה?

 
אני אומר, ארבעת חברי המועצה שהם האופוזיציה מטעם שתי רשימות, מעמידים אותי כנציג שלהם בוועדת לכן 

 המכרזים. תודה.
 

 עטא אבו מדיע'ם:
 ש לדברי החבר סמי סהיבאן."מבקש התייחסות היועמ
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 מחמד אלקרינאוי:
ימוע עובדים ועל פיטורי עובדים, ערב טוב לכולם, כנראה הממונה על המנגנון התפקיד שלו רק להיות אחראי על ש

. אני חושב החברים לא יבחר באיש המתאים לתפקיד –מחמד אלקרינאוי –כנראה חלק מכם חושב שאבו סלאמה 
הם חשש הם טועים בהחלט, הייתי בוועדות והמלצתי על אנשים הטובים ביותר, ראש העיר חבר להאלה שיש 

מועמדים לשמש חברים בוועדה, מבין חברי המועצה, ואין בזה  בוועדה מכוח החוק, וזכותו של ראש העיר להציע
 אבסורד.

 
 אני חושב שיש הסכמים, והסכמים יש לכבד, יש חלוקת סמכויות ויש לכבד, אני בטוח שאתם בידיים נאמנות.

 
 ח'ליל אלטורי:

ה תפקיד בכיר זכות לגיטימית שרשימה מסוימת יהיה לה ייצוג בוועדת המכרזים, לבחירת גזבר העירייה, כי ז
 וחשוב מאוד בעיר, אנחנו שותפים, ומרכיבים הקואליציה מששה רשימות, ודעתי שיהיה תורנות בייצוג.

 
לשפר את ההצעה או לערוך בה שינוי זה לא חטא, כי המטרה  באני לא מפקפק ביכולתו של אבו סלאמה, וחוש

 לבחור במתאים ביותר.
 

 טלאל אלקרינאוי:
 לסיכום:

 
ועצה ממנה את הגזבר, על פי מהעירייה, וועדת בחירתו היא מכוח החוק, ובסופו של דבר הנושא גזבר  .1

 , וכל חבר זכותו להתבטא בישיבת המועצה כאשר יובא הנושא על שולחנה.המלצת הוועדה
הנהלת העיר בחרה, וכל חבר הנהלה זכותו להתבטא בישיבת ההנהלה ומה שיוחלט מקובל עליהם, כי דעת  .2

 על פי דין.הרוב מחייבת 
אשר הודיע למזכיר העירייה  –יוסף ח'דיראת –ח'אלד -לגבי האופוזיציה, הצענו את זה בהנהלת העיר ל .3

, והחליף את היום שהוא לא מעוניין, לכן הצעתי במקומו את חסין אבו האני, אשר נמנה על האופוזיציה
 .יף אבו עאבד כאופוזציהנאיף אבו עאבד שלא הצטרף לקואליציה, וחסין חבר בוועדות שבהן כהן נא

 
 עו"ד סמי סהיבאן:

 יש פיצול סיעה בינו לבין מחמד אלעוברה?
 

 טלאל אלקרינאוי:
 ., והם לא מצביעים כסיעה אחד השותפה בקואליציהפים בעניין ההנהלהתהם לא שו

 
 עו"ד סמי סהיבאן:

 מהסיעה שלו יש חבר הנהלה.
 

 נועד כדי לטרפד עניין בחירת הגזבר, כדי שימשיך יותר זמן.אנחנו נפגש בבית המשפט, ואני חושב שהמהלך הזה 
 

 טלאל אלקרינאוי:
 אם ח'אלד רוצה, מקומו עדיין פנוי, ובבקשה שיחזור בו מההודעה שלא רוצה להיות.

 
 עו"ד סמי סהיבאן:

 אני זה שרוצה לא ח'אלד, ואני מודיע שאני מעמיד עצמי לחבר בוועדת המכרזים.
 

 עטא אבו מדיע'ם:
 פונה לחבר חסין אבו האני, האם אתה מעוניין להיות חבר בוועדה?אני 

 
 טלאל אלקרינאוי:

 החבר חסין אבו האני לא בחקירה, הביע הסכמתו ודיי בכך.
 

 עו"ד סמי סהיבאן:
 מועצת העיר רוצה לשמוע אותו.
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 חסין אבו האני:
רוצה להיות חבר בוועדת המכרזים, טוב שמתחילים להתייחס, יותר מכמה חודשים חבר מועצה, לאחר שיקול, אני 

 למרות שיש לחץ מכל הכיוונים, אני מסכים להיות.
 

 טלאל אלקרינאוי:
ועצה מצה מחמד אלקרינאוי, חסין אבו האני כנציגי העאני מביא להצבעה מי בעד הצעת רה"ע בחירת חברי המו

 .?בוועדת המכרזים לבחירת גזבר העירייה
 

אלנסאסרה, עודה, סלימאן, חסין, מחמד אלקרינאוי, מחמד אלעוברה, ד"ר חברים )טלאל, ד"ר עאמר,  10בעד 
 מאזן, רבחי(

 
 חברים )פאיז, עו"ד סמי, יוסף, ג'לאל, עטא, ח'ליל, סמי אלטורי(. 7נגד 

 
 

כנציגי מועצת העיר  מחמד אלקרינאוי, חסין אבו האני:     נבחרו ברוב קולות חברי המועצה 493החלטה מס' 
 ( לפקודת העיריות.2))ב(ב 169בוועדת המכרזים לגזבר העירייה, בהתאם לסעיף 

 
 
 

 למזכיר בית הספר ת הספר מקיף אלתקואיאישור מורשה חתימה בחשבון בנק לב  - 6סעיף מס' 
 
 

 מקיף אלתקוא: ת הספרי:   אושר פה אחד, מינוי מורשה חתימה בחשבון בנק לב494החלטה מס' 
 , ואיל אבו סהיבאןעם מזכיר ביה"ס  פואד אלעמראנימנהל בי"ס                                 

 
 

 אישור מורשה חתימה בחשבון בנק לבית ספר מקיף אלראזי למזכיר בית הספר – 7סעיף מס' 
 
 

 אושר פה אחד, מינוי מורשה חתימה בחשבון בנק לבית ספר  מקיף אלראזי:       :495החלטה מס' 
 .אמיר אלהוזיילעם מזכיר ביה"ס  ח'מיס אבו סיאם  מנהל בי"ס                                     

 
 

 נאום מהמקום:
 

 חסין אבו האני: 
 דבר שמחייב טיפול. ,2וגם במתחם  7מתקבלות תלונות רבות על זרימת מי ביוב בשכונה 

 
 תשובה: התלונות יועברו למעקב במוקד העירוני, תלונות הציבור.

 
 ננעלה הישיבה,

20:03:26 
 

___________        ____________   
 טלאל אלקרינאוי        עלי אבו אלחסן
 ראש העירייה           מזכיר העירייה

 
 תפוצה:

 חברי העירייה, היועץ המשפטי של העירייה ,במשרד הפנים הממונה על המחוז, מבקר המדינה 
 הנהלת חשבונות, חשב מלווה. דובר העירייה, מבקר העירייה,

  ------------------------------------------- 
  הודפס ע"י וינברגר מירי מזכירת מזכיר העירייה

mailto:secrht@ladpc.gov.il

